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Sak 1    Godkjenning av de stemmeberettigede
Styret redegjorde for det antall personer som var til stede ved oppstart av årsmøtet som styret anså for stemmeberettigete. 
Følgende hadde ordet i saken: Vidar Kojan Grind
Vedtak: Årlig møte godkjente følgende antall stemmeberettigede medlemmer: 4. 
[Antall stemmer for 4 og 0 mot ].

Sak 2    Godkjenning av innkalling
Styret fremla forslag om at innkallingen ble godkjent. Annonser i Arbeidets rett fredag 11.februar 2025. Publisert på nettsidene til Røros-IL 18.februar. Påminnelse på facebook med link 
til møte samme dag som møtet

Følgende hadde ordet i saken: Vidar Kojan Grind
Vedtak: Årlig møte godkjente innkallingen.
[Antall stemmer for 4 og 0  mot].

Sak 3    Velge dirigent/ordstyrer, sekretær samt 2 representanter til å underskrive protokollen
Valg av ordstyrer: Vidar Kojan Grind
Valg av referent: Vidar Kojan Grind
Valg av to til å skrive under protokoll: Elise Mælen og Lisa Carlson

Sak 4    Behandling av regnskap Røros IL Volleyball

Kontonr. 4280.15.67783 
Mangler treningsavgifter høst 2024 pga kapasitet. Disse inntektene kommer i 2025

Årlig møte 26. februar 19:30 - 2025
søndag 6. oktober 2024 12:51

   Side 1 for Volleyball    



Mangler treningsavgifter høst 2024 pga kapasitet. Disse inntektene kommer i 2025

Kontonr. 4280.15.82421 
Kommentar: Ved slutten av sesongen så avgjøres det om deltagere må betale et tilleggsbeløp for å dekke kostnadene for sesongen,

Følgende hadde ordet i saken: Vidar Kojan Grind

Mangler blant annet overføring av støtte/tilskudd for ungdomsaktivitet og idrett skoleaktivitet. "Smash på tværs i fjellregion" midler overføres i 2025

[Antall stemmer for 4 og mot 0].

Regnskap-
Røros Idr...

Sak 5   Behandling av forslag og saker

Årshjul/aktivitetsplan 2025

Plan vedtatt. Vi må diskutere inndeling av nivå og alder på trening og konkurranse nærmere. Vi gjør det senest på møtet i juni.

Følgende hadde ordet i saken: Vidar Kojan Grind, Lisa Carlsson

Viktig med møte i august for å få bedre struktur på tilbudet. Hvem skal vi ha tilbud for. Hvilke mål har vi etc.

[Antall stemmer for 4 og mot 0].

  
Sak 6   Medlemskontingent i Røros IL

Kun til informasjon. Styret informerte om satser for medlemskap: https://roros-il.no/index.php/info/medlem/medlemsskap

Sak 7    Fastsette treningsavgift
Styret fremla forslag til treningsavgifter for fastsettelse av årsmøtet. 
Følgende hadde ordet i saken: 

Forsag 1 (likt som sist sesong): Treningsavgifter: 1000,- for minst 20 uker med trening i Verket Røros. Innbetaling deles i to betalinger på 500,- Betales oktober og februar. Ved starten av 
sist sesong, så ble det utarbeidet informasjon som ble utdelt på treninger i starten av sesongen. Vi videreutvikler denne, samtidig som vi inkluderer papirfaktura. Legger også inn info om 
støtteordninger. Det kan være enklere å nå alle om vi informerer om betaling både digitalt og "analog". Det ble vurdert om treningsavgiften skulle økt i takt med indeksregulering, økt 
kostnad på halleie og på samme måte som kostnader øker ellers i samfunnet.

Egenandel/avgift for turneringer, kamper, samlinger, kurs etc settes av styret, eller av de som får mandatet fra styret.
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Egenandel/avgift for turneringer, kamper, samlinger, kurs etc settes av styret, eller av de som får mandatet fra styret.

Bakgrunn:
Vi ønsker at avgiften skal være så lav som mulig, og syns det er viktig at så mange som mulig føler de har råd til å delta på trening. Rimelige fritidsaktiviteter kan være enda viktigere nå. 
Når mange andre kostnader i samfunnet øker, kan det være behov for at for eksempel familier reduserer kostnader. Vi ønsker da at fritidsaktiviteter som volleyball ikke blir en av 
kostnadene de ser seg nødt til å droppe. Ingen er tjent med et mer inaktivt samfunn i en vanskeligere tid. Ideelt sett så skulle vi kunne tilbudt treningen enda rimeligere, og vi jobber 
blant annet politisk for å få til dette. Det samarbeides også med hovedlaget med alle særgrupper for å finne løsninger.

NB! Det er viktig at treningsavgift eller medlemskap ikke forhindrer at barn og ungdom som ønsker å delta, ikke får deltatt. Varsle styreleder om det er mistanke om at noen ønsker å 
delta, men at de føler de ikke har råd. Det finnes ulike støtteordninger som kan løse denne utfordringen, og vi vil gjerne bidra med å finne en løsning

For de som kun ønsker å delta på trening en sjelden gang, så har vi åpnet for 100,- pr trening. Første to ganger gratis (Info om dette på plakaten)

Henge opp plakater på sandvolleyballbanen. Oppfordre til betaling fra de som driver uorganisert aktivitet. Valgfritt beløp.

Vi fortsetter med å føre liste over oppmøte. Da det er flere fordeler med dette.

Følgende hadde ordet i saken: Vidar Kojan Grind, Lisa Carlsson

Rutine for fakturering av treningsavgift har vært for dårlig. Vi ønsker å forbedre dette fremover nå. Lisa settes opp som medlemsansvarlig.

[Antall stemmer for forslag 1: 4 for og mot 0].

Sak 8    Vedta budsjett for Røros IL Volleyball
Styret fremla forslag til budsjett for vedtak av årsmøtet.  Vi tar sikte på å øke aktivitetsnivået som i 2024, i form av mer barn og ungdomsaktivitet. Vi ser at det kan være noen 
utfordringer med kapasiteten til de frivillige med å få til dette, men har tro på at kanskje noen av de yngre kan bidra som aktivitetsledere/trenere/dommer etc.

VolleyballB
udsjett2025

Følgende hadde ordet i saken: Vidar, Hans Oddvar, Elise, Lisa

Vedtak: Årsmøtet vedtok styrets forslag til budsjett. 
[Antall stemmer for 4 og mot 0].

Sak 9    Årsberetning
Innstilling for 2025: Godkjennes
[Antall stemmer for 4 og mot 0].

Sak 10   Valg

Innstilling for 2025:

Leder:                    Vidar Kojan Grind (På valg igjen. Velges for 2 nye år. På valg igjen i 2027)

Nestleder:             *Styret gies fullmakt til å velge inn ny nestleder.*

Styremedlem:      Elise Mælen (På valg igjen 2025. Velges for 2 nye år. På valg igjen 2027)

Styremedlem:      Rikke Lolk Norvik (På valg igjen i 2026)

Vara:                     Pål Wessel Skjeveland (På valg igjen i 2025. Velges for 2 nye år. På valg igjen 2027)

Vara:                     Lisa Carlson (På valg igjen i 2027)

De som ønsker å fratre verv må varsle minst 2mnd før møte

Følgende hadde ordet i saken: Elise, Hans Oddvar, Lisa, Vidar

Vedtak: Årsmøtet vedtok styreleders forslag til Styre 
[Antall stemmer for  4 og mot 0].

Møtet ferdig: 21:07
[Røros 26/2-25]

-----------------------------------------                   ------------------------------------------------------------
Elise Mælen                                                   Lisa Carlsson
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